

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL

Date: 01-04-2023 02:26:58 PM

Subject: Announcement to the shareholders of the

National

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 01-04-2023 PM 02:26:58 الموضوع: اعلان الى مساهمين الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم

Date: 01/04/2023 Number: 83/2023 announcement

The National Company for Aluminum Industries Public Shareholding Limited announces to the honorable shareholders. Pursuant to the instructions of the Securities Commission for the Governance of Public Shareholding Companies Article (5) Tasks and Responsibilities of the Board of Directors Paragraph (R) that shareholders who own at least (5%) of the company's shares and wish to add any item to the agenda of the ordinary general assembly meeting of the company must come to the company's headquarters to register their names and number of shares to add any item to the agenda no later than Saturday, 08/04/2023.

Yours sincerely.

Chairman of the Board of Directors Hani Hussam Hani Haj Hasan التاريخ: 2023/04/01 الرقم: 2023/83

## اعلان

تعلن الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم المساهمة العامة المحدودة للسادة المساهمين الكرام. عملا بتعليمات هيئة الاوراق المالية والخاصة بحوكمة الشركات المساهمة العامة المادة (5) مهام ومسؤوليات مجلس الادراة الفقرة (ر) بأنه على المساهمين الذين يمتلكون ما لا يقل عن (5%) من اسهم الشركة ويرغبون بإضافة اي بند على جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة الحضورالي مقر الشركة لتسجيل اسمائهم وعدد اسهمهم لاضافة اي بند على جدول الموافق الاعمال في موعد اقصاه يوم السبت الموافق 2023/04/08.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

رئيس مجلس

الادارة ماني حسام ماني الحاج حسن

Chairman of Board of Directors

01-04-2023

User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras

Please accept our sincere thanks and appreciation.

01-04-2023

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras